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Rada Miasta w Myszkowie 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, Komisja Rewizyjna, Komisja Zdrowia, 

Rodziny i Polityki Socjalnej, Posiedzenie komisji połączone 

Protokół nr 1/23 

I Posiedzenie odbyło się w dniu 5 grudnia 2023r.  
Obrady rozpoczęto 5 grudnia 2023r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:09 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Członkowie komisji w liczbie 16 osób – wg załączonej listy obecności. 
2. Pani Iwona Franelak – Zastępca Burmistrza Miasta Myszkowa. 
3. Pani Katarzyna Kochman– Skarbnik Miasta Myszkowa.   
 
Obecni: 
1. Magdalena Balwierz 
2. Daniel Borek 
3. Robert Czerwik 
4. Elżbieta Doroszuk 
5. Andrzej Giewon 
6. Beata Jakubiec-Bartnik 
7. Sławomir Jałowiec 
8. Zofia Jastrzębska 
9. Norbert Jęczalik 
10. Dominik Lech 
11. Beata Pochodnia 
12. Halina Skorek - Kawka 
13. Iwona Skotniczna 
14. Tomasz Szlenk 
15. Jacek Trynda 
16. Jerzy Woszczyk 
17. Adam Zaczkowski 
18. Tomasz Załęcki 
19. Ewa Ziajska - Łazaj 
 

 

Zaproponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 6.06.2023r. 
3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 18.09.2023r. 
4. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na 2024r. 
5. Opracowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024r. 
6. Opracowanie planu pracy Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej na 2024r. 
7. Opracowanie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji na 2024r. 
8. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
9. Sprawy różne. 
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Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 6.06.2023r. 
3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 18.09.2023r. 
4. Przyjęcie protokołu z połączonego posiedzenia Komisji z dnia 26.10.2023r. 
5. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na 2024r. 
6. Opracowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024r. 
7. Opracowanie planu pracy Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej na 2024r. 
8. Opracowanie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji na 2024r. 
9. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
10 Sprawy różne. 
 

 

Do punktu 1. 

Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził prowadzący obrady komisji pan Sławomir Jałowiec. 
Powitał  zebranych na posiedzeniu. Prowadzący obrady komisji poprosił o naciśnięcie 
przycisku kworum w celu sprawdzenia obecności oraz o zapisanie wyniku głosowania. 
Stwierdził prawomocność obrad. Przedstawił porządek posiedzenia. Porządek posiedzenia 
komisji wszyscy radni otrzymali. Zaproponował dodanie punktu do porządku: Przyjęcie 
protokołu z połączonego posiedzenia Komisji z dnia 26.10.2023r. Zapytał, czy radni mają 
jakieś uwagi do zaproponowanej zmiany? Z uwagi na brak uwag poprosił o zaopiniowanie 
zmienionego porządku posiedzenia.  
 
Głosowano w sprawie: 
Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad – zmiana porządku obrad.   
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, 
Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, Beata 
Pochodnia, Halina Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 
Tomasz Załęcki 
NIEOBECNI (4) 
Zofia Jastrzębska, Iwona Skotniczna, Jacek Trynda, Ewa Ziajska - Łazaj 
 
 
 
Do punktu 2. 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 6.06.2023r. 

 
Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec powiedział, że wszyscy radni protokół 
otrzymali. Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z dnia 6.06.2023r.? Z uwagi na brak 
uwag przewodniczący komisji zaproponował głosowanie nad przyjęciem protokołu. 
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Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 6.06.2023r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Daniel Borek, Robert Czerwik, Sławomir Jałowiec, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Halina 
Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 
NIEOBECNI (2) 
Jacek Trynda, Ewa Ziajska - Łazaj 
 
 
Do punktu 3. 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 18.09.2023r. 
 
Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec powiedział, że wszyscy radni protokół 
otrzymali. Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z dnia 18.09.2023r.? Z uwagi na brak 
uwag przewodniczący komisji zaproponował głosowanie nad przyjęciem protokołu. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 18.09.2023r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Daniel Borek, Robert Czerwik, Sławomir Jałowiec, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Halina 
Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 
NIEOBECNI (2) 
Jacek Trynda, Ewa Ziajska - Łazaj 
 
 
Do punktu 4. 
Przyjęcie protokołu z połączonego posiedzenia Komisji z dnia 26.10.2023r. 
 
Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec powiedział, że wszyscy radni protokół 
otrzymali. Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z dnia 26.10.2023r.? Z uwagi na brak 
uwag przewodniczący komisji zaproponował głosowanie nad przyjęciem protokołu. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z połączonego posiedzenia Komisji z dnia 26.10.2023r.  
 
Wyniki głosowania 



4 
 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, 
Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, Beata 
Pochodnia, Halina Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, Jerzy Woszczyk, Tomasz Załęcki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Adam Zaczkowski 
NIEOBECNI (4) 
Zofia Jastrzębska, Iwona Skotniczna, Jacek Trynda, Ewa Ziajska - Łazaj 
 
 
Do punktu 5. 
Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na 2024r. 
 
4/ Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myszków.  

 
Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec zapytał, czy w tym punkcie chce zabrać 
głos pani Burmistrz lub pani Skarbnik? Wszyscy radni otrzymali projekt budżetu i projekt 
WPF, po ostatniej połączonej Komisji sytuacja jest taka, że trzeba będzie budżet 
modyfikować. Czy Panie mogą powiedzieć, na czym będą polegały te zmiany, w których 
działach, rozdziałach itd., bo w tej chwili będziemy pytać o budżet, który będzie zmieniony?  

Pani Burmistrz wyjaśniła, że w związku z niepodjęciem przez radnych decyzji o zwiększeniu 
opłat za śmieci ani wzrostu planowanego podatku o wartość inflacji rzeczywiście budżet 
będzie wymagał cięć. W chwili obecnej nie jesteśmy w stanie Państwu powiedzieć, w których 
działach i rozdziałach te cięcia nastąpią. Wiadomo, że będą to cięcia w wydatkach bieżących, 
ponieważ mamy zmniejszenie dochodów bieżących. Należy się spodziewać, że będzie to     
dotyczyło remontów szeroko pojętych, natomiast o szczegółach w chwili obecnej jeszcze nie 
możemy mówić, ponieważ te materiały nie są przygotowane, one są w trakcie 
opracowywania. Natomiast jeśli chodzi o pytania do budżetu, ponieważ Państwo 
otrzymaliście i Wieloletnią Prognozę i budżet, prosimy o zadawanie pytań. Wpłynęła opinia 
Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat zarówno projektu budżetu miasta jak i możliwości 
sfinansowania deficytu na rok 2024, a także informacja Regionalnej Izby Obrachunkowej 
dotycząca Wieloletniej Prognozy Finansowej. Dwa pierwsze projekty są zaopiniowane 
pozytywnie bez uwag, natomiast jeśli chodzi o projekt wieloletniej prognozy finansowej jest 
to projekt który jeśli chodzi o projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej jest to projekt, który 
uzyskał również opinię pozytywną, natomiast Regionalna Izba Obrachunkowa sformułowała 
uwagę. Skład orzekający wnosi następującą uwagę do przedłożonego projektu: w załączniku 
nr 1 WPF relacja wynikająca z art. 243 ustawy o finansach jest na mało bezpiecznym 
poziomie w następujących latach od 2029 roku do 2031 roku na spełnienie relacji z art. 243 
ust. 1 ustawy o finansach publicznych istotny wpływ będzie miało zrealizowanie dochodów 
i wydatków przyjętych w WPF. Skład wskazuje na potrzebę podjęcia działań w zakresie 
zwiększenia planowanych dochodów bieżących z racjonalizowania planowanych wydatków 
bieżących budżetu w celu poprawy wskaźników spłaty zadłużenia. RIO mówi o tym, że 
zarówno opłaty które wnoszą mieszkańcy na poczet realizacji umów śmieciowych szeroko 
pojętych jak i racjonalizacji podatków, bo to są główne źródła dochodów bieżących w gminie. 
Jeśli chodzi o pytania do przedstawionego projektu jesteśmy otwarte na państwa pytania. 
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Pani Skarbnik  zwróciła szczególną uwagę, że opinia jest wydana na podstawie założonych 
wskaźników wzrostu podatków jak i opłaty śmieciowej, co mieli Państwo w uzasadnieniu 
budżetu przedłożone zarówno RIO jak i Państwo. Zwracam szczególną uwagę po raz kolejny, 
że skutek ten ma wieloletni, nie do odrobienia, nie będzie się dało tego odwrócić, bardzo 
negatywne dla miasta Myszkowa. Będzie to zapaść dochodów bieżących, nie będzie 
możliwości realizowania zadań bieżących na wystarczającym poziomie, a poza tym tak jak 
Państwo widzą ma to skutek na spłatę zadłużenia w przyszłych latach. 

Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec otworzył dyskusję.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik zwróciła się do przewodniczącego komisji, że tu nie ma 
żadnych propozycji, nie wiem na co Państwo czekacie. Mam pytanie, czy w czwartek ta 
komisja będzie tak samo przebiegać, że nie dacie żadnych propozycji, bo uważam, że to jak to 
jest strata czasu, co my mamy proponować, to do Państwa powinno już dzisiaj być coś 
przedstawione jak nie, to czy do sesji zdążycie w ogóle. 

Pani Burmistrz powiedziała, że w chwili obecnej trwają prace nad przedstawieniem Państwu 
propozycji, które będą konieczne w związku z tym, że nie zostały podjęte przedstawione 
przez nas uchwały. 

Radny p. Adam Zaczkowski powiedział, że rzeczywiście powinniśmy dyskutować nad 
kształtem budżetu już zmienionym, dlatego że pomimo tego, że w te dochody, które zostały 
wskazane, ta różnica w odniesieniu do całego budżetu, który jest 200 mln zł, tak jak to kilka 
razy już było powiedziane to jednak wygeneruje konieczność być może istotnych zmian, 
które też będą miały wpływ na dyskusję o samym kształcie tego budżetu, dlatego chciałem 
dopytać jeszcze czy jest możliwe określenie czasu, kiedy zobaczymy zmieniony projekt 
budżetu i WPF. 

Pani Burmistrz powiedziała, że robi wszystko, żeby przedstawić Państwu propozycję zmian 
na komisję czwartkową. 

Radny p. Tomasz Załęcki powiedział, że pani Burmistrz uprzedziła jego pytanie, bo chciał 
poprosić o to, żeby do czwartku to przygotować na Komisję Finansów. Dokładnie o to samo 
pytanie prosiłem na piątkowej komisji, tak żebyśmy mogli zobaczyć, jakie są te wasze 
propozycje. Może Państwo przedstawią kilka wariantów, jeżeli tak na tym myślicie. 

Pani Burmistrz powiedziała, że o wariantach tu nie będzie mowy. Tutaj będą twarde 
propozycje ścięcia wydatków bieżących o kwotę 4,5 mln zł, nie wystarczy ścięcie wszystkich 
remontów, nie mamy na taką kwotę zaplanowanych remontów, dlatego to jest tak trudna 
praca. 

Radny p. Tomasz Załęcki powiedział, że im wcześniej będziemy wiedzieć na te mat 
dokładnie tych propozycji to szybciej to pójdzie. 

Radny p. Adam Zaczkowski dopytał, jak to będzie od strony technicznej, czy to będzie 
autopoprawka i tak jak do tej pory z uzasadnieniem, z informacjami co się zmienia? 
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Pani Burmistrz odpowiedziała twierdząco. 

Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec zapytał radnych, czy mają jeszcze jakieś 
pytania? Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji zaproponował przystąpienie do głosowania 
nad tym projektem uchwały, który radni otrzymali. Z uwagi na to, że są to komisje połączone 
zaproponował, żeby głosować komisjami, w kolejności Komisja Rewizyjna, Komisja 
Zdrowia, Rodziny i Polityki Społecznej oraz Komisja Oświaty. Czy Państwo zgadzają się na 
to? Jako pierwszą będziemy głosować WPF. 

Głosowano w sprawie: 
4) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Myszków przez członków Komisji Rewizyjnej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Robert Czerwik, Dominik Lech, Beata Pochodnia 
PRZECIW (5) 
Daniel Borek, Halina Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Sławomir Jałowiec 
NIEOBECNI (2) 
Jacek Trynda, Ewa Ziajska - Łazaj 
 
 
Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec powiedział, że projekt uchwały w sprawie 
WPF Gminy Myszków został zaopiniowany przez Komisję Rewizyjną negatywnie.  
  
 
Głosowano w sprawie: 
5) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Myszków przez członków Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
PRZECIW (6) 
Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Norbert 
Jęczalik, Jerzy Woszczyk 
 
Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec powiedział, że projekt uchwały w sprawie 
WPF Gminy Myszków został zaopiniowany przez Komisję Zdrowia, Rodziny i Polityki 
Socjalnej negatywnie.  
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Głosowano w sprawie: 
6) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Myszków przez członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
PRZECIW (5) 
Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Norbert Jęczalik, Tomasz 
Szlenk 
BRAK GŁOSU (1) 
Jacek Trynda 
NIEOBECNI (2) 
Zofia Jastrzębska, Iwona Skotniczna 
 
Radny p. Jacek Trynda zgłosił głos „przeciw” do protokołu z uwagi na przyczyny techniczne.  

Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec powiedział, że projekt uchwały w sprawie 
WPF Gminy Myszków został zaopiniowany przez Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i 
Rekreacji negatywnie.  

 
Głosowano w sprawie: 
1) Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na 2024r. przez członków Komisji Rewizyjnej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Robert Czerwik, Dominik Lech, Beata Pochodnia 
PRZECIW (6) 
Daniel Borek, Sławomir Jałowiec, Halina Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, Adam 
Zaczkowski, Tomasz Załęcki 
BRAK GŁOSU (1) 
Jacek Trynda 
NIEOBECNI (1) 
Ewa Ziajska - Łazaj 
 

Radny p. Jacek Trynda zgłosił głos „przeciw” do protokołu z uwagi na przyczyny techniczne.  

Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec powiedział, że projekt uchwały w sprawie 
budżetu miasta na 2024r. został zaopiniowany przez Komisję Rewizyjną negatywnie.  

 
Głosowano w sprawie: 
2) Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na 2024r. przez członków Komisji Zdrowia, 
Rodziny i Polityki Socjalnej.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
PRZECIW (6) 
Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Norbert 
Jęczalik, Jerzy Woszczyk 
 
Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec powiedział, że projekt budżetu miasta na 
2024r.  został zaopiniowany przez Komisję Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej 
negatywnie.  

 
 
Głosowano w sprawie: 
3) Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na 2024r. przez członków Komisji Oświaty, 
Kultury, Sportu i Rekreacji.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
PRZECIW (6) 
Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Norbert Jęczalik, Tomasz 
Szlenk, Jacek Trynda 
NIEOBECNI (2) 
Zofia Jastrzębska, Iwona Skotniczna 
 
Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec powiedział, że projekt budżetu miasta na 
2024r. został zaopiniowany przez Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji negatywnie.  
 

Do punktu 6. 
Opracowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024r. 

Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec zaproponował, żeby to było powielenie 
planu komisji z obecnego roku oraz zgłaszanie przez radnych swoich propozycji. Z uwagi na 
brak propozycji do planu pracy komisji poprosił o zaopiniowanie planu pracy Komisji 
Rewizyjnej na 2024r. Plan jest na cały rok, nie na całą naszą kadencję, ale nowa Rada 
w każdej chwili może go zmienić.  

 
Głosowano w sprawie: 
Opracowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (10) 
Daniel Borek, Robert Czerwik, Sławomir Jałowiec, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Halina 
Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 
NIEOBECNI (1) 
Ewa Ziajska - Łazaj 
 
 
Do punktu 7. 
Opracowanie planu pracy Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej na 2024r. 

 
W dyskusji wzięli udział: 

Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec poprosił o zabranie głosu przez 
przewodniczącą Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej na 2024r.  

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, żeby przyjąć przedstawiony plan pracy 
komisji, zawsze nasi następcy będą mogli go zmienić.  

Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec zapytał, czy radni mają jakieś pytania, 
uwagi? Z uwagi na brak propozycji do planu pracy komisji poprosił o zaopiniowanie planu 
pracy Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej na 2024r.  

Głosowano w sprawie: 
Opracowanie planu pracy Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej na 2024r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Norbert 
Jęczalik, Jerzy Woszczyk 
 
 
Do punktu 8. 
Opracowanie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji na 2024r. 

 
Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec poprosił o zabranie głosu przez 
przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji na 2024r.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radny p. Jacek Trynda zaproponował, żeby przyjąć taki plan jaki był w tym roku 
i ewentualne zmiany, a ewentualne zmiany będą wnoszone po wyborach prawdopodobnie.     

Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec zapytał, czy radni mają jakieś pytania, 
uwagi? Z uwagi na brak propozycji do planu pracy komisji poprosił o zaopiniowanie planu 
pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji na 2024r.  
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Głosowano w sprawie: 
Opracowanie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji na 2024r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Norbert Jęczalik, Tomasz 
Szlenk, Jacek Trynda 
NIEOBECNI (2) 
Zofia Jastrzębska, Iwona Skotniczna 
 
 
 
Do punktu 9. 
Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
 
1/ Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miasta w Myszkowie na 

2024 rok.  

 

Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec powiedział, że radni otrzymali plan pracy 
Rady. Zapytał, czy radni mają jakieś pytania, bądź uwagi do tego planu? Z uwagi na brak  

 
Głosowano w sprawie: 
1) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miasta w 
Myszkowie na 2024 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, 
Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, Beata 
Pochodnia, Halina Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam 
Zaczkowski, Tomasz Załęcki 
NIEOBECNI (3) 
Zofia Jastrzębska, Iwona Skotniczna, Ewa Ziajska - Łazaj 
 
Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec powiedział, że członkowie połączonych 
komisji jednogłośnie zaakceptowali plan pracy Rady Miasta Myszkowa na 2024 rok.   

2/ Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Miasta Myszkowa na 2024.  
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Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec powiedział, że jeżeli będą pytania to pani 
dyrektor tutaj podjedzie. Czy będą pytania do pani dyrektor? Z uwagi na brak pytań 
przewodniczący komisji poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
2) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta 
Myszkowa na 2024.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-
Bartnik, Sławomir Jałowiec, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Halina 
Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz 
Załęcki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Andrzej Giewon 
NIEOBECNI (3) 
Zofia Jastrzębska, Iwona Skotniczna, Ewa Ziajska - Łazaj 
 
 
 
Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec powiedział, że projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Myszkowa na 2024. został przyjęty większością 
głosów.  

Radny p. Adam Zaczkowski powiedział, że ten projekt uchwały będzie również omawiany na 
czwartkowej komisji. Jestem również umówiony z panią dyrektor, że gdyby były pytania 
wtedy Ją poprosimy.   

 

Do punktu 10. 

Sprawy różne. 

 
W dyskusji wzięli udział: 
 
 
Radny p. Dominik Lech powiedział, że na ręce przewodniczącego Rady Miasta wpłynęło   
pismo od mieszkanki ul. Potasznia. Mieszkanka zwraca się z prośbą do pana 
przewodniczącego Rady Miasta Myszkowa o uwzględnienie przy zatwierdzeniu planu 
zagospodarowania przestrzennego obręb Potasznia ul. Błotna zmianę przeznaczenia gruntu 
rolnego na teren objęty budownictwem mieszkańcom jednorodzinnym. Radny odczytał 
fragment treści pisma mieszkanki: „Wymieniona działka położona jest z dostępem do 
mediów, energia, rurociąg oraz sąsiaduje z zabudową mieszkaniową. Stan faktyczny na dzień 
dzisiejszy jest taki, iż ul. Błotna w części została uwzględniona jako teren zabudowy 
mieszkaniowej od ul. Szpitalnej. Jeżeli Miasto Myszków przystąpiło do realizacji plan 
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zagospodarowania przestrzennego dla wskazanego obrębu zasadnym byłoby objąć również 
ten teren, a nie tylko jej część”. Co w tym przypadku będzie teraz zrobione, bo ul. Błotna, są 
tam są tam już jakieś zabudowy zrobione, jest to ulica i czy teraz mieszkańcy będą mieli 
blokowane możliwości rozbudowy na tych działkach? 
 
Pani Burmistrz powiedziała, że w tej chwili trwa wyłożenie planu zagospodarowania 
przestrzennego dla tej części miasta i należy się zgłosić do pokoju 106, tam wszystkie uwagi 
są omawiane wszystko jest na bieżąco wyjaśniane, to trwa do 18 grudnia i w ten sposób 
odbywa się praca nad planem zagospodarowania przestrzennego, dlatego do tego zachęcam 
mieszkankę. Z tego co pamiętam Jej pismo oprócz tego, że zostało skierowane do pana 
przewodniczącego zostało skierowane również do nas do Wydziału Nieruchomości i to 
wpłynęło jako uwaga. 
 
Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że wczoraj jechała koło Urzędu Miasta 
i połowa tych lizaków pod Urzędem Miasta. Radna poprosiła nie świeci jakby można to 
sprawdzić tych to oświetlenie tu po stronie, nie tej co Urząd tylko po przeciwnej, to 
przynajmniej cztery, nie wiem jak to nazwać, takie wafle, nie świeci w ogóle. 
 
Pani Burmistrz zapytała o czym radna mówi? 
 
Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że mówi o lampach świątecznych po stronie 
Urzędu, że połowa nie świeci z tych nowo założonych. 
 
Pani Burmistrz powiedziała, że będzie to sprawdzane.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że pismo pani Urszuli to nie jest 
pierwsze pismo, bo ta Pani przychodziła i u pana Burmistrza była, u mnie, wszystkie te pisma 
były skierowane. Chciałem tylko przypomnieć, że dzisiaj po komisji jest planowane 
spotkanie, na które radni są zaproszeni, w sprawie planu właśnie dla południowej części 
miasta.  
 
Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec wtrącił, że chciał to na końcu powiedzieć, 
ale pan przewodniczący go uprzedził.  
 
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że będziemy dyskutować. Po 
zebraniu wszystkich tych to co pani Burmistrz powiedziała do 18 - go mieszkańcy mogą 
składać uwagi. One będą tabelarycznie złożone i my jako radni będziemy nad tym 
dyskutować zanim przyjmiemy, tak jak zawsze było przy planie zagospodarowania. Niemniej 
jednak rzeczywiście, to co też kolega powiedział ta ulica jest uzbrojona i zasadnym by było 
dopuścić tam zabudowę zagrodową, mając na uwadze, że przynajmniej takie jest moje zdanie 
myślę, że większości też, niech ludzie się tutaj budują, zostają w tym mieście i pracują, płacą 
podatki. 
 
Radny p. Adam Zaczkowski powiedział, że od wielu lat w pierwszą sobotę miesiąca 
przyjeżdża do Myszkowa ambulans tzw. krwiobus. Przy ostatniej akcji zbierania krwi 
dostaliśmy informację, że jest plan, żeby te przyjazdy zakończyć ze względu na małą 
frekwencję, małe zainteresowanie mieszkańców. Działamy jako krwiodawcy z taką akcją 
społeczną, żeby tych ludzi zachęcić do oddawania krwi i spróbować ten autobus, te przyjazdy 
uratować. W związku z tym mam dwie prośby, po pierwsze czy te materiały zachęcające 
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mogłyby zostać opublikowane również na stronie Urzędu i w sms, żeby o tej akcji 
przypomnieć. Ja bym pani kierownik wysłał może to co to co zrobiliśmy i co zostało 
publikowane, a druga sprawa to jest taka prośba, od dłuższego czasu tego zespołu, który 
przyjeżdża do nas o umożliwienie skorzystania z toalety, bo na parkingu nie ma nigdzie 
żadnego innego obiektu. Czy dałoby się, żeby ktoś był w urzędzie wtedy i mógł dostęp do 
toalety dla zespołu medycznego udostępnić. 
 
Pani Burmistrz powiedziała, że do Urzędu wpłynęło pismo z prośbą o to, żeby udostępnić 
parking przez cały następny rok. Na pewno się na to zgodzimy i wydaje mi się, że ta akcja 
będzie trwała nadal, oczywiście jesteśmy gotowi do propagowania Państwa działań na stronie 
Urzędu. Jeśli chodzi o ostatnią akcję tu we współpracy z p. Szlenkiem była organizowana 
akcja pomocy jednemu z dzieci i wtedy rzeczywiście była taka prośba o udostępnienie toalet i 
Urzędu Miasta, żeby Ci ludzie mogli z tego skorzystać. Nie widzę tu żadnego problemu, 
dlatego myślę, że ta współpraca może się nadal układać tak dobrze jak do tej pory, jeżeli 
będziemy informowani, a mamy już harmonogram na cały następny rok, więc nie widzę 
przeszkód, żeby pracownik otworzył Urząd, żeby można było skorzystać z naszych toalet. To 
pismo wpłynęło dwa tygodnie temu, przekażę je na E-sesję.    
 
Radna p. Elżbieta Doroszuk powróciła do temu projektu uchwały w sprawie Gminnego 
Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii 
i zwróciła uwagę ma omyłkę pisarską w dacie w uzasadnieniu i poprosiła, żeby to do sesji 
zmienić.  
 
Radny p. Tomasz Załęcki powiedział, że ostatnio były duże opady śniegu, była mała afera 
ostatnio tutaj, dużo mieszkańców nie mogło dojechać do swoich domów, zwłaszcza na 
drogach albo nieuregulowanych albo innych niż gminne czy powiatowe albo jeszcze na 
drogach, które są mieszkańców częściowo. Czy w takich sytuacjach, gdzie faktycznie są duże 
opady, gdzie pada przez kilka dni, kiedy jest śnieg o wysokości nie wiem 40, 50 cm, czy 
miasto może na takich drogach raz na jakiś czas w tych momentach przejechać, odśnieżyć ten 
dojazd do mieszkańców. Raz że to jest potrzebne chociażby po to, żeby ktoś przyjechał 
odebrał śmieci odpady, a po drugie, że mamy w Myszkowie w mieście dużo dróg 
nieuregulowanych, albo są to drogi, gdzie częściowo są własnością mieszkańców, chociażby 
na ul. Jana Pawła, tam jest kilkanaście dróg, które są własnością mieszkańców i tam nigdy 
miasto nie brało udziału w czystości tego tych dróg. Natomiast są takie sytuacje, gdzie to jest 
potrzebne. Ulica Towarowa w Mrzygłodzie, wczoraj dzwoniła do mnie mieszkanka, że 
zaparkowała samochód 200 m od domu, bo nie mogła dojechać i zaparkowała samochód na 
drodze, centralnie postawiła samochód na drodze uniemożliwiając innym mieszkańcom 
dojechania ale i też by nie mogli dojechać, bo nie było takie możliwości. Mam pytanie, czy 
jest taka możliwość, tych sytuacji w ciągu roku naprawdę jest mało, bo ten śnieg rzadko spada 
tak bardzo, dwa, trzy razy w roku podejrzewam, żeby ten pług przejechał w tych ulicach, na 
których też nie jesteśmy właścicielami. Albo są to drogi nieuregulowane albo są do drogi 
mieszkańców, czy taka możliwość istnieje, jak to widzicie? 
 
Pani Burmistrz powiedziała, że miasto może ponosić koszty związane z utrzymaniem dróg 
gminnych albo tych, które są wpisane do wykazu dróg gminnych, czyli albo własność albo 
wykaz dróg gminnych. Miasto nie może ponosić wydatków związanych z utrzymaniem 
terenów prywatnych ani tych nieuregulowanych, z przykrością muszę stwierdzić, że jest to 
ruch po stronie mieszkańców. 
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Radny p, Tomasz Załęcki powiedział, że ma informacje w ciągu ostatnich kilku lat, że 
mieszkańcy składali prośby o to, żeby miasto wykupiło te drogi od nich, te lokalne drogi, 
które są własnością mieszkańców. Mam informacje, że Burmistrz nie jest chętny, żeby te 
drogi wykupować. 
 
Pani Burmistrz powiedziała, że oczywiście pan Burmistrz nie jest skłonny te drogi 
wykupować. 
 
Radny p. Tomasz Załęcki zapytał, co w związku z tym, jeżeli ktoś chce wynieść śmieci 
i firma Saniko nie ma możliwości, żeby tam podjechać? Jak ten problem rozwiązać?   
 
Pani Burmistrz powiedziała, że na prywatnych terenach odpowiadamy sami za te tereny, więc 
jeżeli te drogi są prywatne to muszą właściciele tych terenów zadbać o to, żeby odśnieżyć te 
drogi. Można taką usługę zlecić, można za nią zapłacić, tak to niestety wygląda. Miasto nie 
ma pieniędzy na tyle dużo, żeby odśnieżać, zresztą nie może tego robić na prywatnych 
terenach i terenach nieuregulowanych. Jeśli chodzi o wykup taka propozycja była składana. 
Jeżeli chodzi o wykup terenów taka propozycja jest czasem składana do mieszkańców, ale 
dotyczy to zwykle nieodpłatnego przekazania terenu na rzecz gminy, ponieważ nie możemy 
zadeklarować, że wykupimy wszystkie drogi, które zostały przez mieszkańców wydzielone w 
celu korzystania zer swoich nieruchomości. Cały czas mówimy tu o względach finansowych, 
Państwo wiecie doskonale jak wygląda budżet miasta, wiecie na co możemy pieniądze 
przeznaczać, a na co nie wolno nam tego robić.  
 
Radny p. Tomasz Załęcki podkreślił, że mówi o sytuacjach kryzysowych, już nie chcę mówić 
o karetce pogotowia, która musi dojechać do mieszkańca, ale to się zdarza naprawdę rzadko 
raz do roku albo dwa razy do roku. Mówię o takiej sytuacji gdzie naprawdę nas zawieje 
i przejechanie pługiem. Możemy być urzędowi i wszystko według biurokracji i powiedzieć 
nie, bo nie możemy, a możemy też pokazać troszkę człowieczeństwa i raz do roku przyjechać 
się po tych dwudziestu, trzydziestu drogach i odśnieżyć. 
 
Pani Burmistrz powiedziała, że gdyby sytuacja była sytuacją kryzysową to znaczy gdyby 
rzeczywiście nie dało się wychodzić z domu to na pewno miasto z zarządzania kryzysowego 
uruchomiłoby rezerwy, ale w tej chwili nie możemy mówić o takiej sytuacji. W tej chwili po 
prostu mamy zimę. 
 
Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że chodzi o sytuację międzyludzką, że jeżeli 
trzeba jakąś pomoc na przykład dla osób starszych, gdzie gdzieś mieszkają, nie mogą 
wyjechać z domu, to przecież nie chodzi o pieniądze, bo to są pieniądze wspólne miasta i to 
odśnieża nasza spółka miejska. To oni muszą, jeżeli bierzemy pieniądze za śmieci to też jakoś 
po te kosze podjechać, czy w ogóle nie będą śmieci odbierane jak nie jest odśnieżona droga|? 
Przecież do wszystkiego trzeba podejść z sercem, a nie tylko przez pryzmat pieniądza. 
 
Radny p. Dominik Lech powiedział, że dzisiaj jest otwarcie tego dużego centrum 
handlowego. Ja chciałem tylko takie potwierdzenie, bo tam jeszcze ta część chodnika to 
wszystko jest tam rozwalone, czy mamy to potwierdzone na pewno, że firma, która budowała 
centrum handlowe odbuduje tą część chodnika, która jest wzdłuż centrum handlowego? 
 
Pani Burmistrz powiedziała, że tu musimy już o szczegółach porozmawiać. Proszę 
o zgłoszenie się do Wydziału Inwestycji albo przygotuję odpowiedź na jutro.  
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Radny p. Dominik Lech powiedział, że pan Burmistrz coś takiego kiedyś mówił, że to będzie. 
 
Pani Burmistrz powiedziała, że wpłynęło do gminy pismo związane ze zgłaszaniem uwag do 
projektu dotyczącego drogi łączącego Siewierz z Żarkami, w zasadzie do świateł 
w Myszkowie. Ta droga jest projektowana, jeżeli Państwo mielibyście jakieś uwagi, 
chcielibyście dodatkowo wnieść jakieś swoje propozycje to zapraszam do Wydziału 
Inwestycji, jesteśmy w trakcie przygotowywania takiego pisma, to jest rzecz bardzo istotna, 
ponieważ tutaj wiadomo mówiliśmy i o ścieżce pierwszo - rowerowej, czy o chodniku. 
Mówię od świateł do Siewierza, od skrzyżowania Jana Pawła. Jeżeli Państwo mielibyście 
jakieś uwagi to bardzo proszę w związku z projektowaniem drogi 793 na odcinku od świateł 
na górce do Siewierza. Jeżeli macie Państwo jakieś uwagi do tego projektu, chcielibyście na 
tym etapie poinformować o czymś województwo, to bardzo zapraszam do Wydziału 
Inwestycji.  
 
Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec podziękował pani Burmistrz za informację 
i dodał, że radni na pewno do tego się odniosą.  
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zapytał, do kiedy miasto musi (wypowiedź 
niesłyszalna).  
 
Pani Burmistrz wtrąciła, że Urząd jest w trakcie przygotowania, długi termin to na pewno nie 
będzie, bo wiadomo że prace projektowe trwają. Nie chcę w tej chwili mówić daty, mogę 
Państwu przesłać na E-sesję.     
 
Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił o deadline.  
 
Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec zapytał panią Burmistrz o chodniki, bo 
wszyscy domagamy się chodników, żeby te chodniki były robione. Najlepiej, żeby to było 
przy naszych posesjach. Wnioskujemy, walczymy o to tylko że przychodzi do takiej sytuacji 
jak teraz, że przysypie śnieg, drogi są odśnieżane, a chodniki? Te chodniki, o które tak 
prosimy nie są odśnieżane i Ci mieszkańcy, dzisiaj jechałem na komisję i z bólem serca 
patrzyłem jak staruszka szła. 
 
Pani Burmistrz powiedziała, że jeśli chodzi o wykaz chodników, które odśnieża miasto to 
jednym z załączników do umowy, którą mamy zawartą z Saniko jest wykaz tych chodników, 
bo miasto nie odpowiada za wszystkie chodniki, które są w mieście z tego względu, że jeżeli 
chodnik nie przylega bezpośrednio do posesji mieszkańca to mieszkaniec jest zobowiązany 
odśnieżyć ten chodnik.      
 
Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec powiedział, że zgadza się z panią 
Burmistrz w 100% tylko kto to egzekwuje? Nie jestem za karaniem, ale za upominaniem 
ludzi, bo dochodzi do sytuacji takiej, że starsi ludzie nie mają gdzie przejść, nie mają którędy, 
bo każdy z tych młodszych jest zmotoryzowany, jeździ samochodami, ale Ci starsi ludzie 
musimy wziąć pod uwagę, że oni chcą się przemieścić i jak mają to zrobić. Naprawdę 
chodniki są nieodśnieżone, w małym procencie jak przejechałem tutaj może w 5%, a w 
pozostałym 95% są zasypane 30 – 40 cm śniegu, jak Ci ludzie mają chodzić? Prowadzący 
obrady komisji zapytał, czy radni chcą jeszcze zadać pytania?  
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Radny p. Dominik Lech ad vocem powiedział, że bardzo się cieszy, że takie spotkanie będzie, 
że to nie będzie pierwsze ani przy pierwszym projekcie. Już jeden był i na pewno jakieś 
uwagi będę wnosił. 
 
Pani Burmistrz powiedziała, że Urząd Miasta nie planuje organizować spotkania tylko jeżeli 
macie Państwo indywidulanie jakieś uwagi i poprosiła, żeby je zgłaszać do Wydziału 
Inwestycji, a My prześlemy to pismo Państwu na E-sesję.  
 
Radny p. Dominik Lech powiedział, że mówi o ul. Pułaskiego. 
 
Pani Burmistrz poprosiła, żeby ewentualne pytania zgłaszać do Wydziału Inwestycji.  
 
Radny p. Dominik Lech zapytał, czy już będzie przedstawiony jakiś projekt, żeby uwagi 
wnieść?     
 
Pani Burmistrz skierowała radnego do pani kierownik, tam wpłynęły dokumenty. 
 
 
Prowadzący obrady komisji p. Sławomir Jałowiec zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś 
pytania? Z uwagi na brak pytań zamknął posiedzenie komisji.  
 
  
 
 

Prowadzący obrady komisji  

 
Sławomir Jałowiec 

  

 
Przygotował(a): Magdalena Niewiadomska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


